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Sevilay Çelenk: Yüksek Danışma Kurulumuzun değerli üyeleri, hepiniz hoşgeldiniz.
Genel  Kurulumuza  bir  ay kala,  son  bir  kez  biraraya  gelelim,  arkada  bıraktığımız
dönemi değerlendirelim,  görüş alışverişinde bulunalım ve de genel  kurul  takvimini
sizlerle paylaşalım diye bu toplantıyı yapıyoruz. Tabii olağan toplantı dönemlerimiz
açısından  da  yapılması  gereken  bir  toplantıydı.  Ben  sözü  en  kıdemli  üyemize
bırakmadan  önce  bir  şey söylemek isterim.  Bu  toplantımıza,  iki  kıymetli  üyemizi,
kaybettiğimiz iki Yüksek Danışma Kurulu üyemizi anarak başlamak isterim. Değerli
eski başkanımız, hocamız Alpaslan Işıklı artık yok aramızda, Alper Aktan abimiz de
aramızda değil artık… İki de yeni üyemiz var. Biliyorsunuz Şubelerimiz seçimlerini
yaptılar, İstanbul, İzmir, Bursa, Datça ve Antalya şubelerimizde genel kurullar yapıldı.
İki şube başkanımız değişti, birisi İzmir Şube Başkanımız Aslı Tengiz bugün burada.
Antalya’dan yeni şube başkanımız ise bugün toplantıya katılamadı. Sözü en kıdemli
üyemiz  Necdet  Beye  bırakmadan önce,  değerli  hocamız  Alpaslan  Işıklı  ve  Sayın
Alper Aktan’ı saygıyla ve rahmetle anıyorum. Buyrun Necdet Bey. 

Necdet  Bey  bir  şey  daha  ekleyeyim,  siz  bir  giriş  yapın  daha  sonra  söyleyeyim
demiştim ama şimdi belki daha yerinde olur. Biz iki gündem maddesi önermiştik, biri
genel kurul takvimi, diğeri de genel konulardı. Geçen ay yurt dışında bulunduğum
sırada  bu  toplantının  düzenlenmesi  için  arkadaşlarımı  arayıp  tarihi  vermiştim,  o
tarihte de Sami Bey’in Vakıf Yönetim Kurulu görev süresi henüz dolmamıştı. 24 Ocak
itibari ile yani toplantı çağrısını yaptıktan sonra onun da süresinin dolduğu konusu
gündeme geldi, burada uygun görülürse bir gündem maddesi olarak onu da ekleriz.
Bizim Yüksek Danışma Kurulu üyeleri  arasından –biliyorsunuz- seçtiğimiz bir  kişi,
Vakıf Yönetim Kuruluna üye oluyor. Bugün Sami Beyin yerine bu üyenin seçiminin de
yapılması gerekiyor. Süresi doldu çünkü. Bu da bilginize. 

Necdet Bilgin: Değerli arkadaşlar, hepiniz hoşgeldiniz. Yüksek Danışma Kurulunda
bana bu kadar çabuk sıra geleceğini hiç tahmin etmiyordum. Çabuk gelebiliyormuş.
Darısı  sizlerin  başına.  Değerli  arkadaşlar,  ben  gündemin  ilk  maddesi  olan  Genel
Kurul takvimi konusunda bilgi vermek üzere Sayın Başkanımız Sevilay Çelenk Özen
hanıma söz veriyorum.

Sevilay Çelenk: Biliyorsunuz bizim tüzüğümüz gereği,  Mart  ayı  içinde yapmamız
gerekiyor genel kurulumuzu. Aslında tarihi netleştirmek için yaklaşık bir aydan fazla
bir zaman kalmasına dikkat ettik, bir tereddütümüz olmuştu, 30 Martta yerel seçimler
var,  önceki  hafta  YGS  var.  Arada  böyle  iki  hafta  sonu  bayağı  meşgul  olacak
programlar  vardı.  Dolayısıyla  acaba  bir  toplantıyı  seçimin  öncesine,  ikincisini  de
Nisan’ın ilk  haftasına mı koyalım diye tereddüt ettik ama sonra netleştik.  YGS ile
çakışmayacak, tabii ki yerel seçimle çakışmayacak bir takvim olarak ilk tarihi 9 Mart,
ikinci tarihi 16 Mart olarak duyurmaya karar verdik. Bunu da bugün Yönetim Kurulu
üyelerimiz burada, kararını da alacağız, sanırım akşam saatlerinde de üyelerimize
duyuracağız. 9 ve 16 Mart tarihleri Genel Kurul tarihleri olarak duyurulacak. 



Necdet Bilgin: Teşekkür ederim sayın başkan. Şimdi gündemin ikinci maddesi olarak,
önerisi olan var mı?

Sami Oğuz: Benim görev sürem 2010’da başlamıştı, biraz tartışmalı falan oldu ama
işler yoluna girdi sonra. Ocak itibariyle görev sürem bitti, onun için danışma kurulu
üyelerinin arasında bir seçim yapılması gerekiyor, biz de arkadaşlarımızla görüştük,
kim bu işe uygundur, kim gönüllüdür, kimin zamanı var diye. Değişik adaylar vardı
aslında bütün üye adaylarımız buna uygundur, hepsi yetenekli ama biz Atilla Kaan
Duraklıoğlu arkadaşımızın bu üyeliğe önerilmesinin daha uygun olduğunu düşündük,
kendisi  de  vaktinin  olduğunu  ve  buna  zaman  ayıracağını  ve  bundan  memnun
olacağını söyledi. Atilla arkadaşımız 1988 kamu mezunu sanırım. Ama daha sonra
Hukuk Fakültesinden de mezun oldu ve şu anda serbest avukatlık yapıyor bildiğim
kadarıyla. Ben kendisinin üye olarak seçilmesini  öneriyorum izninizle.  Başka öneri
varsa tabii onları da almakta fayda var. 

Necdet Bilgin: Bu konuda söz almak isteyen başka arkadaş var mı? Olmadığına
göre, bu öneriyi oylarınıza sunuyorum. Öneri doğrultusunda kabul edenler… Kabul
edilmiştir. Teşekkür ederim. Süleyman Bey bir şey söylüyor. 

Süleyman Coşgun: Yedeğinin de seçilmesi gerekiyor.

Necdet Bilgin: Yedek üye olarak da Ali  Şahin Akbulut arkadaşımız öneriliyor.  Bu
konuda  görüşü  olan  var  mı?  Yoksa  oylamaya  sunuyorum.  Kabul  edenler  bu
arkadaşımızın yedek üyeliğini…. Kabul edilmiştir. Teşekkür ederim. Bu konu bittiğine
göre şimdi gündemin ikinci maddesi olan genel durum değerlendirmesini, bu konuda
yine sayın Başkanı bu konuda konuşmak üzere davet ediyorum.

Sevilay Çelenk: Teşekkür ediyorum, aslında genel durum değerlendirmesini  daha
çok üyelerimiz yapsın isterim, şunları yaptık, bunları yaptık gibi şeyler bugün içimden
gelmiyor. Sadece yönetici kurullarımıza, Yüksek Danışma Kurulumuz da dahil olmak
üzere  çok  teşekkür  ediyorum.  Bana  kalırsa  sahiden  de  iyi  işler  yaptık,  herkesin
desteğiyle,  eski  başkanlarımızın,  yönetici  kurullarımızın,  üyelerimizin  desteğiyle,
sıkıntılı  bir  dönemi  de  daha  iyi,  daha  barışçıl,  daha  sakin  bir  ortama  geçerek
tamamladık.  Birbirimizi  kazandık,  sadece Mülkiyespor’un faaliyetlerine baksak bile
bunu görmek mümkün hakikaten, Çarşamba Söyleşilerimiz öyle, yayınlarımız öyle.
Bizden önceki Yönetimler gibi, biz de elimizden geleni yapmaya çalıştık, katkısı olan
herkese  çok  teşekkür  ediyorum.  Tabii  ki  büyük  mevzular  olarak  ele  alacağımız
konuları  daha  ayrıntılı  değerlendirmek  gerekiyor.  Biliyorsunuz  3  Kasım’da  bir
olağanüstü tüzük genel kurulu yaptık. Bu bize 43. Genel kurulumuzda verilmiş bir
görevdi. Ve dönemimizi tamamlamadan, yaklaşık beş ay öncesinden de çalışmamızı
bitirdik,  aslında  daha  önce  bitirmiştik  ama  araya  bu  gezi  süreci  girmişti  ve
duyuramamıştık,  3  Kasım’da  da  toplantımızı  yaptık.  Orada  olanlar  bilirler,  ben
toplantıyı  açarken  bunun  bize  verilmiş  bir  görev  olduğunu  ve  bir  komisyon
oluşturarak, o komisyonda da sadece iki üyemizi bulundurarak çok ciddi bir çalışma
yaptığımızı söyleyerek açtım. Görevimiz olduğu için genel kurulda bunu ele almak
gerektiğini ama hiçbir ısrarımızın olmadığını, dilerlerse değişikliklerin hepsini genel



kurula  yani  44.  Olağan  genel  kurula  erteleyebileceklerini,  dilerse  bazı  maddeleri
tartışıp,  kabul  ederek,  bazılarını  erteleyebileceklerini,  her  tür  çözüme  açık
olduğumuzu  söyleyerek  toplantıyı  açmıştım.  Bunu  da  sonra  çok  yansıtmamaya
çalıştık ama biraz sevimsiz bir toplantı olmuştu. Burada Yüksek danışma Kurulu ile
paylaşmak  gerekiyor.  Toplantı  öncesinde  maalesef  sanki  hiç  böyle  bir  tüzük
değişikliği gündemi yok, bize böyle bir görev verilmemiş gibi, bu yönetimin art niyetli
bir  çabası gibi  gösterilen bir propaganda yürümüştü ve bazı üyelerimiz de bu tek
taraflı bilgilenme ile buraya oldukça gergin ve sinirli gelmişti. Necdet Bey iyi hatırlar
ve  burada önünü alamadığımız  çok feci  bir  gerilim yaşandı.  Ve çok açıklıkla  her
konuya açık olduğumuzu, bunu tümüyle erteleyebileceğimizi söylediğimiz halde kendi
aralarında anlaşamadılar. Nihayetinde “biz Yönetim olarak üzerimize düşeni yaptık,
dolayısıyla  diliyorsanız,  yeni  bir  komisyon oluşturun,  genel  kurula  bu  komisyonun
çalışmasıyla getirin tüzük değişikliği konusunu” dedik. Çünkü arkadaşlarım sahiden
çok gayret  etmişlerdi  ve yeni  komisyonda yapacağımız yeni  bir  şey de yoktu.  Ve
yeniden böyle yönetimin bir  manüplasyonu varmış gibi  görünmesin diye de kendi
aramızda  böyle  bir  karar  verdik.  Zaten  bir  ısrar  da  olmamıştı  bize  bir  tüzük
komisyonunda yer alın diye, yer almamaya, bunu tamamen dışarıdan bağımsız bir
gruba bırakmaya karar verdik. Sağolsun sanırım Muharrem Kılıç üyemiz başkanlığını
üstlendi, bir çalışma yaptılar. Bu gergin toplantıyı duyurmadık üyelere, şimdi açıkçası
nasıl duyuracağımı bilemedim o kadar gergin ve moral bozucu bir şey oldu ki, böyle
bir  iyi  niyetle  aylar  sürmüş  bir  çabadan  sonra  tüzüğün  en  basit  mevzuatla
uyumlulaştırmak üzere  konulmuş maddelerinde bile  çok  ciddi  art  niyet  arayan bir
yaklaşım  söz  konusu  oldu,  üzücüydü  bu.  Dolayısıyla  da  üyelerimize  ancak  yeni
komisyon  çalışmasını  sonlandırdığı  zaman,  onunla  birlikte  duyuralım  diye  karar
verdik. Sanırım bu komisyon çalışmasını tamamladı, komisyon üyesi arkadaşımız var
mı  burada acaba,  Necdet  Bey var.  Sizin  aracılığınızla  belki  onlara  iletmiş  olalım,
taslağı  bekliyoruz,  taslak  geldiği  zaman  sayfamıza  koyalım  istiyorum.  Üyelerimiz
genel kurulda birden bire karşılaşmasınlar bu taslakla. Bir görüş alma süreci artık
olmayacak, çünkü buna vakit de yok, ama sayfaya koyarız herkes bilgilenerek gelir
ve genel kurulda da umarım bu kez bizim bu mevzuat uyumu başta sorunlu, başka
bazı sorunlu noktalar var, bunları aşacak bir değişiklik söz konusu olur. Bununla ilgili
benim  söyleyeceklerim  bu  kadar,  konuşurken  anlaşılmaz  hale  getirdiğim  bir  şey
varsa,  onu  da  yanıtlayabilirim.  Elzem  olan  değişiklikler  aslında  mevzuat
değişikliklerinden kaynaklı olanlar, mesela medeni kanunun bir maddesi değişmiş ve
ona  paralel  bir  madde  var  bizim  tüzüğümüzde,  tüzüşün  de  onunla  uyumlu  hale
getirilmesi  gerekiyor.  Mesela  bunlardan  çok  tartışılan  ve  akıl  almaz  biçimde
yorumlanan  bir  tanesi,  Derneğimizin  yurtdışında  kurulmuş  federasyonlara  üye
olabileceği,  kendisinin de böyle bir  federasyon örgütlenmesinin öncüsü olabileceği
gibi  bir  şey var.  Medeni  Kanunundaki  bir  madde bu şekilde değişiyor,  tüzükte bu
aşağı yukarı var ama dışarıdaki benzer yapılara üye olmak var da, kendisi kurmak
gibi bir şey yok, biz onu fazlaca da incelemeden uyumlu hale getirdik, yurtdışında
gezmek  mi  istiyorlar,  orada  hangi  örgütlere  üye  olacaklardan  başlayarak,  dünya
kadar  sıkıntı  oldu.  Yani  çok  önemli  değil,  ben  üyelerimizi  de  böyle  suçlamak
istemiyorum, sadece bu Dernekçilik anlayışındaki genel bir sıkıntıya işaret ediyor. Bir



tüzük çalışmasının bile, bir gereklilik temelinde yapıldığını anlatmak bazen bu anlayış
nedeniyle  çok  sıkıntılı.  Diğer  çok  tartışılan  maddelerden  biri  bu  43.  Genel  Kurul
gündemine de getirilmiş, çok eskiden beri üyelerimizin teklif ettiği bir şeydi. İki yılda
bir genel kurul yapmak yerine, üç yılda bir yapmak, bunda da bizim hiçbir ısrarımız
yok, tamamen bugüne kadar getirilen bu talepleri tartışmaya açmak için koyduğumuz
bir  şeydi.  Orada  da  kaldı  ki  benim  aday  olmayacağım  daha  ilk  günümden,  ilk
seçildiğim  zaman  ben  bir  dönem  yaparım  demiştim,  belli  olduğu  halde,  kendi
sürelerini  uzatmak  için  koyuyorlar,  seçime  beş  ay  kala  dendi  ki,  bu  hukuken  de
mümkün  değil.  İçinde  bulunduğun  bir  sürece  uzatamazsın  böyle  bir  şey  asla
sözkonusu  değil.  En  büyük  kıyamet  orada  kopmuş  anlaşılan,  bunu  da  defalarca
anlatmıştım ben, öncesinde benimle gelip görüşen arkadaşlarıma. Diğer tartışmalı
konulardan  bir  tanesi,  bugünkü  Ankara  Üniversitesi  İletişim  Fakültesinin  bir  ara
dönemi var, okula Mülkiye öğrencisi olarak giriyorlar, kimi ikinci sınıfta, kimi üçüncü
sınıfta  BYYO mezunu  olarak  mezun  olmak  zorunda  kalıyor.  Bunların  da  belli  bir
sayısı  var.  Okulun  Mülkiye  dönemindeki  mezunlarını  da  uzunca  bir  zamandır
biliyorsunuz zaten üye yapıyoruz. Çünkü 1982’ye kadar mezun olanlar zaten Mülkiye
mezunudur ve üyemizdir, onlar da toplam 800 kişi oldukları halde geçen 20 yıla yakın
sürede sadece 80 kişi üye olmuştur bugüne kadar. Bu diğer ara dönemde mezun
olanlar daha sınırlı bir sayı, bu da şöyle yorumlanmış, herhalde burada bir İletişim
Fakültesi öğretim üyesi olarak ben olduğum için ve Süleyman Hoca oradan emekli
olduğu için bir oy çevresi olarak bakıyoruz ki, ben o dönem mezunlarını hiç bilmem,
hiç  tanımam.  Bundan çok büyük  bir  sorun çıkmış,  açıkçası  bu  maddenin  tüzüğe
eklendiğini  ben  bilmiyordum  da,  bu  kadar  büyük  bir  gerilime  neden  olduğunu
öğrenince  de  en  başta  buradaki  tavrımı  da  koydum  ve  dedim  ki,  ben  bunu
bilmiyordum, çünkü ben Tüzük Komisyonu üyesi  değilim,  onlara emanet  ettim ve
çıktım,  ama  benim  fikrimi  sorarsanız,  bu  doğru  değildir,  mezuniyet  esastır,  o
arkadaşlarımız  çok  değerlidir  ama  mezuniyet,  diplomalarında  Mülkiye  yazmıyor,
dolayısıyla üye yapamayız, fikrim de budur dedim. Süleyman hocamın da yaklaşımı
böyleydi, ama bu önerilen madde sanırım çok büyük bir infial yaratmış. Onları da bir
türlü ikna edemedik, tamamen üyelerimizi rencide etmemek için, pardon bir dönemini
okulumuzda okumuş eski mezunları rencide etmemek için bir istekleri hiç gündeme
alınmamış pozisyonu olmasın diye sanırım Fuat Bey’e gelmişler, sanırım o da Tüzük
Komisyonunda bu madde önerisini ekletmiş. Mesele buydu, büyük bir meselemiz de
yoktu,  bunu  talep  eden  de  üç  kişiymiş  zaten.  Bu  tartışma  da  oradaki  İletişimli
(BYYO’lu) arkadaşlarımızı çok rencide edici bir tarzda gerçekleşti,  bu sahiden çok
üzücüydü,  “hasbelkader  iki  sene  Mülkiyede  okudukları”ndan  başlayarak  bir  sürü
hakaret  işitildi.  Ama  umarım  anlamışlardır,  biz  o  toplantıya  kendi  arkadaşlarımızı
çağırmadık bile, tüzük değişikliği  ile ilgili  yönetimin bir  manüplasyonu oldu gibi  bir
hava olmasın diye, yönetimden bile sadece 3 ya da 4 kişiydik. Çevremizden hiçbir
arkadaşımızı da çağırmadık, biz hazırladık, hazırlayan Komisyonda yer aldık daha
doğrusu, diğerleri tartışsınlar diye. Böyle bir sonuç alındı, bu durum iki yılın görece
çok sakin geçen atmosferine de bence bir  darbe vurdu ama, sonrasında da yine
toparladık  diye  düşünüyorum.  Belki  Necdet  Bey  bize  bilgi  verir,  ne  oldu,  yeni
Komisyondan bir şey çıktı mı?



Necdet Bilgin: Sayın Başkan bu konuda görüş bildirmek isteyen var mı?

Ali  Çolak: Ben  o  Tüzük  Komisyonunda  çalışan  üyelerden  biriyim.  Tüzük
Komisyonunda  esas  mesele  bir  önceki  genel  kurulda  şehir  dışındaki  üyelerin  oy
kullanması meselesi  vardı.  Yani  Tüzük değişikliği  tartışması biraz oradan çıkmıştı.
Şehir  dışındaki  üyeler  nasıl  oy  kullanabilirler?  Bunu  sağlamak  üzere  bir  Tüzük
değişikliği  yapabilir  miyiz  diye  bir  tartışma  açılmıştı  genel  kurulda,  öncesinde
başlayan bir tartışmaydı. Genel Kurulun önüne de geldi,  genel kurul çözemedi bu
meseleyi  ve yeni  yönetim kuruluna bu meseleyi  de ele alacak mevzuat  uyumunu
sağlayacak bir çalışma yapmasını önerdi.  Yani  genel kurulun verdiği  yetki  aslında
çerçevesi belli  bir  yetki.  Mevzuat uyumunun sağlanması ve şehir dışındakilerin oy
kullanmasıyla sınırlandırılmış bir yetkiydi. Biz de bu çerçevede ele aldık çalışmayı ve
gayet iyi niyetli bir çalışmaydı, tüzük meseleleri hakikaten böyle medeni kanunda da
böyledir, bizim tüzüğümüzde de böyledir ancak oydaşmayla değiştirilebilir. Bir ağırlıklı
eğilim oluşturulmadan değiştirilmez, oldu bittiye getirilecek meseleler değildir. Genel
Kurulda % 51’i bulan alır götürür türünden meseleler değildir. Onun için bunu Tüzüğü
böyle  bir  muhalefet  etme  argümanı  haline  getirmek  aslında  çok  da  benim
perspektifimde çok da iyi niyetle bağdaşan bir tutum değildir. Nitekim sayın Başkanın
da  ifade  ettiği  gibi,  yönetim  bu  çalışmanın  tamamlanmasından  itibaren  Tüzük
Değişikliğine  herhangi  bir  nedenle  muhalefet  etmek  isteyen  arkadaşlarla  birkaç
görüşme  yaptı.  Yani  bu  maddelerde  herhangi  bir  ısrar  olmadığını,  genel  kurulun
toplanıp bu maddeleri görüşmesinin açık bir süreç olarak işleyeceğini, bir oydaşma,
bir mutabakat oluşmadan bunların geçemeyeceği konusunda ve kendi çevrelerini o
genel kurula taşıma konusunda bir iradeleri olmadığı konusunda da daha önceden
de bu konuda bilgilendirmeler yaptı. Ancak buna rağmen, gerilimli bir atmosfer oluştu
ve  öncesinde  başlayan  bir  şey,  işte  kendi  görev  sürelerini  iki  yıldan  üç  yıla
çıkartacaklar, bu komiktir yani… Yani bunu tartışmak bir Mülkiye mezunu açısından
anlamsız bir şeydir. Genel Kurul ciddi bir tansiyonla ilerledi, şimdi yeni genel kurulun
verdiği yetkinin ben aynı çerçevede kalması gerektiğini düşünüyorum. Yani olağan
genel kurulun üzerine çıkarak, mevzuat değişikliklerine uyum dışında yapılabilecek
değişikliklerin  yeni  oluşan  komisyonun  görevi  olmadığı  kanısındayım.  Yani  kendi
kendine yeni komisyon genel kurulun çizmediği  bir çerçevede değişiklik öneremez
bana göre, önerdiler mi, önermediler mi onu bilmiyorum. Ama bunu aşan bir çerçeve
oluşturamazlar. Bir maddeyi baştan yazamazlar. Bir mevzuat uyumu meselesi var bir
de  öbür  mesele.  Öbür  mesele  de  çözülemiyor,  işte  e-imzanın  yürürlüğe  girmesi
lazım, buna ilişkin yasal değişikliklerin yapılması gerekiyor ve Dernekler Kanununun
e-imza  mevzuatına  uyumlu  hale  getirilmesi  gerekiyor.  O  konuda  çalışmamızı  da
yaptık. … Delege sistemine geçerseniz var, delege sistemi başka bir sistem ama,
değerlendirildi ama uygun görülmedi komisyon tarafından, delege sistemi başka bir
şeydir.  Değiştirilebilir  Dernekler  mevzuatı  ona elverir,  ama doğal  olarak insanların
buraya  gelip  oy  kullandığı  bir  sistemden  delege  sistemine  geçmenin  şöyle  bir
sakıncası olduğu Komisyonda konuşulduğu için çok özetle söyleyeyim: Şubeler kendi
genel kurullarını zaten çok az üye ile yapıyorlar, örneğin Bursa 30 üye ile yapıyor,



200-300 civarında üyesi var, …. 120 kayıtlı üyesi varmış, bunun ¼’ü ile falan yapıyor.
Şimdi  orada delegasyon sistemine geçtiğiniz  zaman Kayseri  Şube kağıt  üzerinde
yapıyor, orada bir delege ağırlığı vermek zorundasınız bu da genel kurulların anlamlı
hale  gelebilmesi  için  önce  Şubelerin  genel  kurullarının  çok  katılımlı  hale  gelmesi
gerekiyor. İşte İstanbul yaptı 50 kişiyle yaptı. 50 kişi aslında, 2000 kişi var İstanbul’da.
Buralarda  böyle  sıkıntılar  var.  Bu  şubelerin  bir  talebi  haline  dönüştükten  sonra
Şubeler çok katılımlı genel kurullar yaptıktan sonra belki böyle bir sisteme geçilebilir.
Ama  şu  aşama  bizim  açımızdan  anlamlı  değil  diye…  Komisyonda  tartışıldı  ve
delegasyon  sisteminin  doğru  olmayacağına  ilişkin  bir  fikir  oluştu.  Ben  usul
meselelerinin  önemli  olduğunu  düşünüyorum.  Olağanüstü  genel  kurulun  görevi
tüzüğü görüşmekti. Tüzüğü görüşmemek üzere toplanan bir olağanüstü genel kurul
oldu.  Kendi  görevini  yapmamış  oldu  olağanüstü  genel  kurul.  Orada  oluşan
komisyonun görevi de çerçevesi çizilmiş bir görevdir. Onu aşan bir yaklaşım olması
halinde  yönetim  bunu  değerlendirmelidir  diye  düşünüyorum,  genel  kurula  getirip
getirmeme konusunu ya  da aynen getirip  getirmeme konusunu değerlendirmelidir
diye düşünüyorum. Teşekkürler.

Necdet Bilgin: Ben bu konuda Sevilay Hanıma sorayım…

Sevilay Çelenk: Ben bu görüşü ilk kez duyuyorum, sonuçta orada bir olağanüstü
genel  kurul  yapıldı  ve  sonuçta  biz  karar  verdik  yeni  bir  komisyon kurmaya.  Arka
planındaki  tartışmalar,  gerilimler  bir  yana,  o  bir  geçersiz  kurul  gibi  görülemez.
Komisyon oluşturulmasına da orada olanlar karar verdiler, bir komisyon kuruldu, bir
çalışma  yaptı,  ben  şimdi  43.  Genel  Kurulda  Divan  bu  görevi  nasıl  tanımlamış,
tutanağı getirip bakacağız, o çerçeveyi aşan bir çalışma yapıyorlar mı, yapmıyorlar
mı ancak o zaman söyleyebiliriz. Ben öyle olmadığını düşünüyorum, bu komisyonun
çalışmasını da baştan böyle değerlendirmemek lazım, orada bizim çok güvendiğimiz
ve bu gerilimi atlatmak üzere de orada olan arkadaşlarımız da oldu. Umarım iyi bir
taslak gelecektir. Zaten önceki çalışmaları da dikkate aldıklarını da Muharrem Bey’le
de konuşmuştuk, dikkate alacaklardı, o kadar emek heba olmasın diye. Dolayısıyla
da Yönetim olarak bunu Genel  kurula getirmeyelim gibi  bir  tavrımız olmaz,  genel
kurulumuza da güveniriz, zaten sıkıntılı bir şey varsa, genel kurul bunu değerlendirir
ve kabul etmezse, etmez. Ama yönetim olarak açıkçası ben böyle bakmam, bunu
götürmeyelim,  bizim  komisyon  kendi  yetkisini  aşmış  diyeceğim  bir  durum
olmayacağına güveniyorum. Şu tutanak da gelince, o çerçeveyi de görürüz, bu taslak
sayfamıza koyulduğu zaman da, en azından sizlerden ricam, siz de bu çerçevede
bakarsınız,  böyle  bir  yetki  aşımı  varsa,  o  zaman  değerlendiririz,  peşinen  böyle
bakmamak lazım diye düşünüyorum.

Naci  Damar: Teşekkür  ederim,  sayın  Başkanım,  değerli  üyelerim,  şimdi  …  Ben
Tüzük Komisyonunun bir üyesiydim, biz çalışmaya başlarken şunu söyledik, bizim
Tüzüğümüzün temeli sağlam, biz yalnızca bu tüzükte yasal uyarlamaları yapabiliriz.
….  Şubelerin  etkinlikleri…..  Yeni  komisyon  tarafından  özellikle  şubelerin  bu
kazanımlarının aynen korunmalarını rica ediyorum…. 



Sevilay Çelenk: Tümü iletilmişti kendilerine.

Necdet Bilgin: Bu konuda başka görüş bildirecek…

Faruk Alpkaya: Yeni bilgi sahibi oldum, bu durumdan, Basın Yayın Yüksek Okulu
mezunlarına  ilişkin  olarak  ben  o  dönemde SBF’de  öğrenci  idim,  aslında  önerilen
değişiklik  iyi  bir  değişiklikmiş,  Komisyon  bunu  dikkate  almalı  diye  düşündüm,  şu
nedenle düşündüm. SBF’ne giren BYYO’nun da SBF BYYO olduğu son dönemiz, biz
girdikten  sonra  Yüksek öğrenim kanunu çıktı,  fakültelerin  tüzel  kişilikleri  kaldırıldı,
tüzel  kişilikler  kaldırılınca  bütün  yüksek  okullar  da  rektörlüğe  bağlandı.  Fakat  bir
dönem geçti BYYO İletişim Fakültesi olarak özerkleşti. SBF BYYO olarak, rektörlüğe
bağlı  o  ara  dönem  için  sanırım  böyle  bir  şey  düzenlendi.  …  Ben  onlara  üyelik
sağlamanın yararı olduğunu düşünüyorum. O dönemi yaşamış biri olarak herşey alt
üst oldu. 

Süleyman Coşkun: Bu konuda Sevilay’la benim genel kurul için oyun oynadığımız
gibi,  gerçekten  de  gurur  ve  onur  kırıcı  laflar  edilmeye  başlanınca,  sekreter
arkadaşlardan rica ettim, iki rakam çıkardılar, 1) Yapılan tüzük değişikliği nedeniyle
SBF BYYO mezunu olup da Mülkiyeliler Birliği Derneğine üye olma hakkına sahip
olanların sayısı 830’dur. Kaldı ki, bunların bir kısmı vefat etti biliyorsunuz. Bir kısmı
yurtdışında  yaşıyor.  O  830  kişiden  bugüne  kadar  üye  olanların  rakamı  benim  o
rakamı çıkarttığım tarihte 84 kişiydi.  830 kişiden sadece 84 kişi üye olmuştu. Son
dönemde gerçekten Dernekte Fuat arkadaşımın söylediği bana da böyle değişiklik
yapıyor diye haber vermişti, benim hiçbir dahlim yoktu, onların da rakımını çıkarttım,
380  kişiler.  Yani  SBF  BYYO  öğrencisi  olarak  başlayıp,  BYYO  öğrencisi  Ankara
Üniversitesi  BYYO öğrencisi  olarak mezun olanların sayısı  da 380’dir.  Bilginiz için
söylüyorum, 10.000 kadar üyesi olan Mülkiyeliler Birliğinde büyük tartışma konusu
olan rakam 300 kişidir. 

(…)

Fuat Şen: Basın Yayın mezunu olanlar için bir şeyi  hatırlatmak lazım. İki  mesele
üzerinde  duruldu,  Basın  Yayın  meselesi,  üç  yıla  çıkarma  meselesi,  yurtdışı
meselesine  girmiyorum.  Bu  İletişim  Fakültesi  mezunları  meselesi  aslında  birkaç
yerden geldi ama temelde Mülkiyespor’dan geldi. Yıllarca emek veren Zafer abilerin
biz  niye  üye  olmuyoruz,  mesele  ordan  geliyor.  Yönetim  Kurulunun  kararı  değil,
Yönetim  Kurulu  istiyor  ama  Komisyon  üç  yıl  olarak  kararlaştırmış.  Basın  Yayın
meselesini  koymak benim işimdir,  Süleyman Hoca ve  Sevilay Hocanın  da haberi
yoktur.  2012  yılındaki  kongre  meselesinde,  Tüzük  işinin  yapılması  için  Komisyon
kurulması kararının bir hükmü kalmadığını düşünüyorum. Bu kongre yapılmıştır, biz
bu görevi yerine getirdik, bunun üzerine bir karar alındı kanaatim bu. Ama temelde
siyasi bir yaklaşımdır, Necdet abilerin çalıştığı komisyonun verilen önergelerle alınan
kongre kararı üzerinde nasıl bir görev yapacaklarına bakmamız gerekiyor. Eğer ben
karşıdakilerin  yaklaşımlarını  doğru  süzebildiysem,  şöyle  bir  yaklaşım  olacağını



düşünüyorum.  Bizim hazırladığımız  ve  Yönetim Kuruluna sunduğumuz bu  metnin
aynen,  herhangi  bir  şekilde üzerinde değişiklikler  bozulmadan direk Genel  Kurula
götürülmesi  şeklinde  yorumlanacağını  tahmin  ediyorum.  …  Gene  Genel  Kurula
gittiğimizde aynı şey olacak ve diyeceğiz ki görüşelim mi görüşmeyelim mi, zaman
yetmeyecek. Gene tüzük kongresi kararı alalım mı denilecek…

Ali  Şahin  Akbulut: …  Dernekler  kanunu  ile  ve  dernekler  mercii  ile  başımızı
ağrıtmayacak tedbiri alarak onu hiç atlamayalım, diğer konuları tabii ki stratejisi, şuyu
buyu ayrı olabilir ama  biliyorsunuz genel kurul istediği gündemi kendisi de yaratabilir.
Siz gündeme koymasanız bile, eğer o arkadaşlar kabul ettirirlerse, yönetimin onayı
olsa da olmasa da orada o çalışmayı yapmışlarsa, onun taraftarını toplamışlarsa, ne
olduğunu  bilmeden  söylüyorum  leyhte  aleyhte,  orada  gene  gündeme  gelebilir,
engelleyemezsiniz. 

Necdet Bilgin: Ali Rıza beye veriyorum.

Ali Rıza İncetan: Değerli arkadaşlar, 2012 genel kurulunda her ne kadar olağanüstü
bir  genel  kurula  tüzük  genel  kurulunun  yapılması  kararı  verildiyse  de,  medeni
kanunda  vuku  bulan  değişiklik,  sosyal  şartları  diye  bahsedeyim,  biraz  önce  de
bahsedildi de, Avrupada ve … üye olmak yine aynı şekilde bazı teşekküllerle ortak
hareket  edebilmek  konusu  gibi,  sivil  toplum örgütlerinin  ufkunu  da  genişleten  bu
olaylar  2012’de  … öyle  bir  görev  verildi  verilmedi  gibi  kısıtlı  düşünüp,  kendimizi
soyutlama  yerine,  Komisyonun  ne  çalışma  yaptığını  bilmiyorum  ama  bu  yapılan
çalışmayı yönetim kurulumuz genel kurul gündemine alıp, genel kurula iletmeli. En
yetkili organımız zaten genel kurul, yani biz onun üzerine bir olağanüstü genel kurulu
daha yetkili bir organ gibi düşünmek de abesle iştigal. Yapılan çalışma her neyse, şu
anda metnini bilmiyorum, kendi adıma konuşuyorum hangi konular olduğunu, ama bu
yapılan  çalışmayı  eğer  yönetim  kurulu  da  belki  bazı  konularda  da  zaten  madde
madde oylanarak geçebilir, hem kanuni zorunlu şeyleri yerine getirmiş oluruz, genel
kurulda da bu madde madde oylanacağına göre neden süre yetişmesin. Yani oylama
bir şekilde genel kurulun seçim oylaması da çok fazla sürmüyor, bir şekilde hallolur,
yani zaman diye bir şey yok.  Bu konuda çekingen bir tavır  takınmaya gerek yok.
Yönetime  de  bu  konuda  benim  önerim  olacak.  Yapılan  çalışmayı  genel  kurula
getirsinler. Teşekkür ederim.

Necdet Bilgin: Teşekkür ederim. İsterseniz ben kısaca bir bilgi vereyim, bu konunun
üzerine  tekrar  komisyon  çalışmaları  hakkında.  …  Değerli  arkadaşlar,  olağanüstü
genel  kurulun daha doğrusu nasıl  yapıldığını  … Gerçekten olağanüstüydü. Benim
görüşüm genel kurulun görevini yapmadığıdır. Ama yeniden bir komisyon kurulması
istendi. … Bunun haricinde birkaç madde ilave edildi. Sayın Ali Çolak’ın dediği gibi
eğer bir önceki normal genel kurulda verilen görevin aksine … düşünülmek istenirse
düşünülür. Yeni maddeler var. Örneğin harcama-borçlanma konularında ilave edildi
diyorum, çünkü 15 kişilik komisyonun bazı toplantılarına ben de katılamadım, sadece
mailleşiyoruz. Yani açıkçası bu Tüzük Komisyonunun çalışmasının normal olmadığı
görüşündeyim.  Bunu  sözlü  olarak  arkadaşlara  da  söyledim.  Ama  yine  de  içinde



bulunmak istedim. Sanıyorum eğer bu maddeler … ben özellikle Şubeler konusunda
alınan, yazılan kararlar açısından maddeleri  … ama yine de tüzük konusunda ….
Çünkü  sonuçta  bu  yönetim  kurulundan  sonra  mülkiye  camiasının  görüşlerine
sunulacak,  daha sonra  da en kötü  ihtimal  beğenilmeyen  maddeler  genel  kurulda
kabul  edilmeyecektir.  Komisyon  bir  sunuş  yazısı  hazırlanmış,  bir  gerekçe  …
olağanüstü genel kurul üyelerinin, katılanların büyük çoğunluğunca gerekli görülmesi
üzerine… 

Sevilay Çelenk: yalan değil, büyük çoğunluk aynı görüşle gelmişti.

Necdet Bilgin: Onun yazılması doğru değil,  ekte yaptığımız çalışma sunulmuştur
denilir… Henüz daha size … ıslak imza da yok. Yazışmalarda bazı konuların eğer
kabul  edilmiyorsa  komisyonda  muhalefet  şerhinin  gerekçeli  olarak  yazılmasını
istedim, o şekilde imzalayacağımı söyledim. Ama henüz şerh, merh, karşı görüş …
Bu arada komisyonun başkanı Muharrem Kılıç değil, Sudi Kocaimamoğlu, o da çok
değerli… Evet yani 

Naci Damar: Sayın Başkan Necdet Bey, aynı zamanda komisyon üyesi olduğu için
bir  cümle  kullandı.  Hazırlanan  tüzük  tarafgirlik  anlayışıyla  hazırlandı  diyor.  Tüzük
demeyelim, çalışması diyelim, bize atılacak en zehirli ok budur. Tarafgirlik anlayışı ile
bir Tüzük hazırlamak. Ben bu görüşteyim. Yalnız benim görüşümdeki Tüzük bütün
Mülkiye camiası için geçerli … Ali Başkan burada, başka üyeler burada, biz Tüzük
Komisyonunda böyle bir şeyin lafını dahi etmedik. O zaman da o sunuş yazısı tabii ki
Fuat’ın dediği gibi bunu aynen geçirin yazısı. Bundan endişe duydum, onu belirtmek
isterim.

Sevilay Çelenk: Ben de bir şey söyleyeyim. Özellikle Necdet Beyin görüşleri  çok
kıymetli, çünkü o ikinci komisyonda görev aldı, söyleyecek hiçbir şey yok ama. Benim
temel itirazım şudur: Onlar da bizim hazırladığımıza tarafgir diyordu ve çok yanlıştı.
Biz böyle bir şeye giremeyiz. Şimdi Genel Kurul tutanağı var. Herhangi bir çerçeve
filan  çizmiyor,  tüzük  değişikliği  komisyonu  kurulması  diyor,  bir  de  önerge  var.
Önergede de aslında hiçbir, gerekçede de hiçbir mevzuat uyumu ile sınırlıdır şudur
ifadesi  yok.  Anayasamız  olan  Tüzüğün  değişmesi  gerekmektedir,  ancak  bu  konu
aceleye getirilmemelidir, bir ekip oluşturulmalıdır diye bir şey var. Bize bir görev sınırı
çerçevesi  sınırı  çizen  bir  tüzük  değişikliği  kararı  yok  divan  tutanaklarında.  Benim
söylemek istediğim şey şudur. Olağan Genel Kurulda bize verilen görevi söylüyorum.
Ben şuna itiraz ediyorum, biz öyle veya böyle bir Olağanüstü Tüzük Genel Kurulu
yaptık, bence yapılmamıştır demenin çok bir anlamı yok, yapıldı. Orada eğer böyle
bir  karar  alınmasaydı  oluşan tablo  bütün maddelerin  reddedilmesi  olacaktı.  Biz  o
kadar  emeğe de  üzüldüğümüz için,  bunun  yerine  buyrun bir  Komisyon  oluşturun
dedik. O komisyon içinde bizim değer verdiğimiz arkadaşlarımız da var. Tarafgirlik
varsa da artık bu saatten sonra bir ay kala Yönetim Kurulu bunu biz saymıyoruz,
genel  kurula  götürmüyoruz  diyecek  bir  pozisyonumuz  olamaz  bizim.  Bunun  bir
gerekçesi  yok  çünkü.  Biz  bunu  genel  kurulumuza  götürürüz,  genel  kurulda  bu
itirazları yaparız, Necdet Bey gerekirse oradaki kendi deneyimini orada da söyler, bu



artık genel kurulun görüşeceği bir şeydir. Biz bunu, şu konuda da aslında ben hep
şeytanın avukatlığını  yapıyorum ama doğruya doğru demek lazım, doğrudan artık
sunulur diyen de biraz biz olmuştuk. Bunu yeniden görüşeceğiz, biz çok emek verdik,
arkadaşlarımız  elinden  geleni  yaptı,  bir  ayı  aşkın  bir  süredir  görüşleri  aldık,
değerlendirdik,  bundan  sonra  komisyon  bir  çalışma  yaptığında  biz  bunu  yeniden
görüşmeye açmayacağız, genel kurula sunarsınız dedik. Onlar bunu içlerinde yanlış
yaptılar, şerhleri koymadılar bu ayrı bir sorundur. Ama bu yönetim kurulunun bana
kalırsa artık ne olursa olsun, üyeleri  bilgilendirmek amacıyla bir  an önce yapması
gereken, bu taslak bize ulaştırılırsa, sayfamıza koymak ve genel kurula güvenmektir.

Necdet Bilgin: Teşekkür ederim. 

Sami Oğuz: Benim görev sürem Vakıfta bitti  burada herhangi bir söz hakkım yok
ama herhangi bir üye olarak konuşabilirim. Eğer yeni kurulan Tüzük Komisyonu çok
büyük emek harcanan ilk tüzük taslağında vahim değişiklikler yapmışsa, onu kadük
hale  getirmişse  neredeyse,  bu  emeğin  gözardı  edilmemesi  lazım.  Bunu  geçersiz
kılmışlarsa,  onu oturup yönetim kurulunun düşünmesi  lazım.  Ben yine  de o fikre
katılıyorum,  ne gelirse  gelsin  bu  olağanüstü  genel  kurulun  verdiği  bir  yetkidir,  bu
komisyon orada kurulmuştur. Onun getirdiği şey genel kurula sunulmalıdır ama bu
konu genel kurulda ciddi bir şekilde ele alınmalıdır. Ertelenmemelidir, gerekirse orada
tek tek maddeler kabul veya reddedilmelidir, kabul edilenler eklenmelidir. Teker teker
geçilmelidir. 

Sevilay Çelenk: Ben sonuç olarak ben kendi yönetim kurulumu böyle bir zan altında
bırakmak  istemem.  Bir  komisyon  çalıştı,  üstelik  biz  komisyon  oluşsun  dedik
olağanüstü genel  kurulda. Niye böyle bir zan altında kalalım, götürürüz, orada da
arkadaşlarımızın emeğine sahip çıkacak konuşmaları canla başla yaparız.

Necdet Bilgin: Teşekkür ederim.

Ali  Çolak: Aslında çok uzatılacak bir mesele olduğunu düşünmüyorum, bence bir
sürü usul hatası var, olağanüstü genel kurulun öyle bir yetkisi yok. Olağanüstü genel
kurulun yetkisi, o tüzük değişiklikleri tekliflerini görüşmekle sınırlı bir yetkidir. Çünkü
olağanüstü  genel  kurulun  gündem  değişikliği  önerisi  de  yok.  Gündemi
değiştirilmemiş. Tüzüğü görüşmüyorum deme hakkına sahip değildir.  Bir sürü usul
hatası var, bir sürü art niyetli girişim var ama sonuçta, önümüzdeki tablo bu. Verili
tablo bu. Kendi kendine görev yarattı  olağanüstü genel kurul,  bizim açımızdan da
sayın başkanın ifade ettiği  gibi  hiç değilse bir  çalışma yapılmış, bir çalışma daha
yapılmış bu kadar çalışma boşa gitmesin. Gelecek çalışma yönetim kurulunun önüne
gelecek,  dolayısıyla  yönetim  kurulu  tüzük  meselesine  başta  söylediğim  gibi
bakıyorum ben. Böyle kötü niyetli, kaptı kaçtı falan olacak bir mesele değil. Genel
Kurulun önüne gidecek gene bu neticede. Kötü niyetli bir hüküm ola ki konmuşsa da
orada  olağan  genel  kurulda  bunu  fark  eder,  fark  edilmeyecek  bir  şey  değil.
İtirazlarımızı  orada  dile  getiririz,  çözülür.  Ben  kötü  niyetli  bir  tüzük  hazırladıkları
kanısında değilim. Şimdi orada genel kurul toplantı tutanağı yazılırken, bir çerçeve
çizilmemiş olabilir ama oradaki tartışmaları biliyoruz biz. O tartışmalardan özetle bir



şey yazıldı, tüzük komisyonu kurulmasına. Ben de çıktım konuştum orada, bir sürü
arkadaşımız çıktı konuştu, çerçevemiz var esas itibariyle ama mesele o da değil. Bir
Tüzük değişikliği  yapıldı,  biz  bu tüzük değişikliğine onların  yaptığı  gibi  bu tarafgir
hazırlanmış,  dolayısıyla  kötü  niyetlidir  falan  diye  peşin  hükümle  falan  yaklaşacak
değiliz. Genel Kurulun önüne götürülür. Yönetim Kurulunun yetkisi de vardır. Yönetim
Kurulu kendi önerisini de ayrıca hazırlayıp sunabilir. Yönetim Kurulunun bu yetkisi de
var.  O tüzük çalışması  ne olursa olsun, yönetim kurulu kendisi  bir  ayrı  veya ilgili
maddelerde  bizim  önerimiz  de  budur  deme  hakkına  sahiptir.  Dolayısıyla  genel
kurulun aklı  selimi bulacağına inanıyorum. Ancak burada şöyle bir meselemiz var.
Tüzüğün  tamamı  ele  alındığında  28  maddenin  görüşülmesi  çok  uzun  sürer.
Dolayısıyla oylama saatini başlatmadan, Tüzük değişikliklerini alırsak gündeme, yani
gündem oluşturulurken orada bir titiz  davranmak gerektiği  kanısındayım, oylamayı
başlattıktan  sonra  Tüzük  değişikliklerini  daha  aklı  selim  tartışırız,  daha  rahat  bir
ortamda tartışırız. Dolayısıyla böyle bir zamanlamasına dikkat edelim, yoksa bu tüzük
tartışmaları 28 maddenin tamamının tartışılması, oylanması, vs. 4-5 saati bulabilir. Bu
da oylamayı çok sarkıtır ve şehir dışından gelenlerin insanların gündelik işleri oluyor,
yok  kursa  bıraktım,  vs.  gelip  oy  kullanıp  giden  bir  dolu  arkadaşımızın  oy
kullanamaması gibi bir sıkıntıyla karşı karşıya kalabiliriz. O çerçevede gündemdeki
yerini  belirlerken  yönetim  kurulu  biraz  özen  gösterirse  zamanlamaya,  oylamadan
sonraya koyarsa tüzük tartışmasını bence isabetli hareket etmiş olur.

Ali Şahin Akbulut: Şimdi biz Danışma Kurulu üyesi olarak biraz ilk kez üzerimde bir
sorumluluk  artıran  bir  unsur  gibi  geldi  bana,  şöyle  daha  doğrusu.  Bugüne  kadar
başarılı  bir  yönetim olduğunu düşünüyoruz,  yüzümüzü ağartacak çok şey yapıldı.
Burada  biraz  işler  dağılmış  gibi  geldi  bana,  olağanüstü  genel  kurulda  bu  işin
çözülememiş  olması  bir  sıkıntı  yaratacak.  Şimdi  dikkatimiz genel  kurulun gerilimi,
uzun sürüp sürmeyeceği ve çok meşgul edip etmeyeceğiyle sınırlı olmasın, benim
aldığım  hissiyat  şu  ki,  bundan  sonraki  genel  kurula  kadar  giden  süreçte  bu  işin
muhalefet veya işte farklı listeler üzerinden yapılan çalışmada bu mevzu kullanılacak
gibi geliyor bana. Seçim argümanı olarak, işte mesela biz buna sahip çıkmazsak işte
duyarlı davranmazsak, üç yıl  yapacaklar işte, genel kurulları toplamayacaklar falan
diye çok olaylar işlenecek bir istismar edilecek yanı var. Burada bir strateji daha farklı,
daha  mülkiye  camiasını  rahatlatacak,  gerekli  enerjiyi  boşa  harcamayacak,  heba
etmeyecek bir strateji varsa, mümkünse, belirlenmesinde ben yarar görüyorum. Bu
işte bir yol, bir yöntem olarak sonuçta bu işin yönlendirenleri, kanaat önderleri, ekip
çalışmasını  yürütenler  de  biliniyordur.  Biraraya  getirilip  bir  sağduyu,  bu  kadar
gündemi  işgal  edecek,  üç  yıl,  iki  yıl  teknik,  yararlıysa…  Bilmiyorum,  geçtiği  için
söylüyorum,  eğer  yoksa da zaten bu kadar  gürültüyü hak edecek bir  mevzu yok
ortada,  ama  bu  bağlanmazsa,  bu  şekilde  bir  önlem  alınmazsa,  onlarla  beraber
yapılabilirse mesela iyi olur diye düşünüyorum, yoksa gereksiz yere bir sürü insan
bunda sıkıntı yaşayabilir. 



Sevilay Çelenk: Aslında belki de bu maddeyi artık bırakıp devam etmek de gerekir
ama, Ali Şahin Bey de çok haklı… Biz o süreci yaşadık zaten. O propaganda dönemi
bitti,  olağanüstü genel  kurul  öncesinde bu yapıldı.  Artık  üç yıl  da gündemde yok,
diğer madde, BYYO mezunlarının ara bir döneminin üye olması da yok. Dolayısıyla
yeniden  bir  malzeme  yapılacak  durum  da  yok  bana  kalırsa.  Bu  vahim  bir  şey
olmuştu, ben bunu sahiden bu toplantıyı paylaşamadım bile, Necdet Bey aradı niye
bilgi vermiyorsunuz diye. Bir komisyon kuruldu, çalışmalarını bitirirlerse duyuracağız
dedim,  gerekli  yasal  bildirimleri  yaptık  tabii  ki,  sadece  kendi  kamuoyumuza
bilgilendirme  yapmadık.  Onların  metni  ile  birlikte  duyururuz,  şimdi  ne  anlatalım,
kavga edildi  ve böyle bir  şey yaşandı  mı diyelim dedik.  O süreci  bitirdik,  bundan
sonra  ve  de  bana  kalırsa  oradan  zarar  gören  de  biraz  bu  artniyetli  yaklaşımla
yorumlayanlar oldu. Çünkü oradaki tablo çok vahimdi ve bizim hiçbir dahlimiz yoktu,
biz üç kişiydik orada. Kısacası, bence bunun için endişelenmeye gerek yok. Bu gelir,
genel kurulda görüşülür, çok büyük tartışmalı maddeler de yok orada. Bence bu konu
burada tamamlanabilir. Eğer başka bir görüş yoksa tabii.

Necdet Bilgin: Teşekkür ederim sayın başkan. 

(…)

Sevilay Çelenk: Nakkaştepe konusunu biliyorsunuz son Danışma Kurulumuzun en
sevinçli konularından biri idi. Nihayet bir iyi şey bulmuştuk, işletmeci bulmuştuk ve
onlarla bir sözleşme yapmıştık. Hala da öyle bir mişli geçmiş zamanla konuşuyorum
ama benim bu yurtdışına gitmeden kısa bir süre önce bir gelişme oldu, iki gün ya da
üç gün önce. Maliye Bakanlığı bizim Nakkaştepe’deki irtifak hakkımızı, sözleşmemizi
iptal etti. Tabii bu sahiden çok vahim bir durumdu, hepimizin çok canı sıkıldı, çok da
panikledik ama burada bir yol alacak ne yapılabilir diye de derhal harekete geçtik.
Benim yurtdışına gitmeden önceki  o iki  üç günlük süre içinde, sevgili  Mehmet Ali
arkadaşımızın  da  desteğiyle  Mülkiyeli  milletvekilimiz  Aşkın  Türeli’nin  desteğiyle,
derhal  Maliye  Bakanımızdan  iki  gün  içinde  randevu  aldık,  gitmemden  bir  gün
öncesinde sevgili Dekanımızı da yanımıza alarak gittik, görüştük ve bunun ne kadar
vahim bir gelişme olduğunu, yıllar boyunca Mülkiyelilerin hayatlarında yaptıkları en
büyük  kampanyayı  yaparak  para  akıttıklarını,  emek  sarfettiklerini,  bir  aşamaya
geldiğimizi, bir biçimde bunun bir mülkiyeli bakan döneminde iptal edilmesinin bizler
için çok üzücü olduğunu anlattık. İptal gerekçesi de orada geçen 22 yıllıksüre içinde
hiçbir şey yapılmamış olması gibi bir gerekçe ile iptal edilmiş. Tabii bir ön araştırma
yapmıştık, acaba başka bir şey mi var, nedir bu diye. Bize gelen bilgi sahiden de
mülkiyelilere özgü bir  gelişme olmadığını,  Sayıştay’ın yakın dönemde yaptığı  bazı
irtifak  hakları  incelemeleri  sonucunda  verdiği  rapora  bağlı  olarak  hayata
geçirilemeyen projelerin bir  kısmı ile ilgili  endişelerini  Bakanlığa ilettiği,  onların da
bazılarını iptal ettiği bilgisini almıştık içerden. Nitekim sayın bakan da bunu ifade etti.
Size  özel  bir  durum değil  ama 22 yıl  çok  uzun bir  süre,  sayıştay raporu  önüme
geldiğinde yapacak bir şey yoktu, böyle bir karar aldık dedi. Bu Sayıştay raporundan
biz de haberdar olmuştuk, hemen cevap da yazmıştık, bize Defterdarlık kanalıyla bir
şey gelmişti  çünkü.  22 yılın  boşa geçirilmediğini,  aslında dört  duvardan ibaret  bir



harabeden iki  büyük yapının  ortaya çıkarıldığını,  çok  büyük para  harcandığını  ve
arada  bir  dönem  uygun  bir  işletmeci  bulunmamasına  bağlı  olarak  zaman
kaybedildiğini, çünkü bizim profilimize uygun, bizim amaçlarımızla çelişmeyecek bir
profili  olan  işletmeci  bulmanın  kolay  olmadığını,  bunu  bulunca  da  sözleşmeyi
yaptığımızı ve kısa sürede de hayata geçireceğimizi yazmıştık Sayıştaya ama bunu
hiç  dikkate  almamışlar.  Bu  bakanlığa  hiç  intikal  ettirilmemiş.  Biz  bakanla  bunu
konuşunca sahiden o da samimiyetle üzüntü duydu, dedi ki, hani böyle en ufak bir
bilgi gelmedi bize, 22 yıl boşa geçirilmiş, hiçbir şey yapılmamış ve yapabileceğim bir
şey yok ama siz bunu, yaptığınız çalışmaları bir biçimde belgelerseniz biz bu kararı
durdurmanın yollarını ararız dedi. Hemen bizim için Milli Emlak Genel Müdüründen
randevu aldı aynı saatler içinde. O tarafa yönlendirdi bizi. Yine sayın Dekanla, Yalçın
Karatepe ile beraber gittik Milli Emlak Genel Müdürüne, Bakan yanımızda arayıp ona
da talimat verdi, arkadaşlarımıza yardımcı olun diye. Milli Emlak Genel Müdürü biraz
daha katıydı.  Dedi  sayın bakanımız tabii  ki  talimat veriyor,  elimizden geleni yapın
diyor ama bize bunu yapabileceğimiz sınırlar içinde söyler. Bizim bunu yapmamızın
tek  koşulu  altı  ay  içinde,  orayı  hayata  geçirmezsek  yasal  haklarımızdan
vazgeçiyoruz. Bu irtifak sözleşmesi iptal edildiğinde hiçbir dava yoluna gitmeyeceğiz
diye bir taahhüt verirseniz olur dedi. Orada ben epeyce bir mücadele verdim, dedim
ki, henüz bunu yönetim kuruluma kabul ettirip, ettiremeyeceğimi bilmiyorum, ama hiç
değilse iki  yıl  olmalıdır  bu. İki  yıldan önce böyle bir şey mümkün değil,  biz bir yıl
içinde  hayata  geçireceğimizi  düşünüyoruz  ama  her  şey  olabilir,  hani  Türkiye’nin
gündemi çok karmaşık, vs. çok zor bir biçimde, çok uzun bir görüşme sonunda iki yıla
ikna ettik. Ama tabii ki şeyi de söyledim: pardon, sesim kısılıyor biraz ara vereyim siz
konuşun isterseniz. 

(…)

Çıkarken  de  dedim  bu  yönetim  kurulumla  karar  vereceğim  bir  şeydir,  biraz  da
endişeliydim  doğrusu,  fakat  Aşkın  Türeli,  Yalçın  Hoca  tabii  biraz  daha  dışardan
bakıyorlar  meselelere,  dediler  ki,  burada  biz  iptal  edilmiş  bir  sözleşmeden  sonra
şimdi  iki  yıl  kazandık.  Hakikaten  iptal  edilmiş,  yazılar  gitmiş  her  yere.  Biz  iki  yıl
kazandık, bunun kabul edilmemesi diye bir şey söz konusu olamaz, iki sene sonra da
zaten  bir  şey  yapmamışsak  sırtımızda  taşımayalım,  yılda  70.000  irtifak  bedeli
ödüyoruz.  Hatta  Aşkın  Türeli  biraz  şöyle  baktı,  benim çok  aklıma yattı:  Bu  dedi,
mesela gelecek yıl da bizim bu sözleşmemiz iptal edilebilirdi. Aslında bu iki yıl bize bir
garanti gibi oluyor. Hayata geçirdikten sonra da zaten bir gerekçe kalmaz bunun iptal
edilmesi  için.  Seneye  de  böyle  bir  şey  gelebilir,  biz  işimizin  yarısındayken  de
olabilirdi. Biz iki yıl kazanmış oluyoruz. Buna böyle bakmak lazım. Biz hiçbir sorun
yokken  yapmıyoruz,  üstelik  6  aydan  bu  süreye  çıkardık,  dolayısıyla  büyük  bir
kazanım olarak bakmak lazım. 2 sene sonunda da zaten bu işletmeci çok ciddi bir
işletmeci,  büyük  bir  aksilik  çıkmazsa  onlar  da  devam  edecekler,  olmuyorsa  da
bundan sonra zaten olmaz, benim de hissiyatım budur. İptal edilmiş bir şey, iki yıla
çevrilmiş oldu. Hakikaten de hemen arkasından bakanlık, yazıyı defterdarlığa yazıyor
ve bir inceleme ekibi gönderiyor Nakkaştepe’ye. Tabii bu gelişmelerin hepsi çok yeni,
durum  muğlak,  henüz  bir  sonuç  olmadığı  için  de  kimseyle  paylaşmak  gereği



duymadık ama sizlerin bilmesinde yarar var. Geçen hafta Defterdarlıktan gidip Müfit
Beyle  gidip  oradaki  incelemeyi  yapıyorlar,  çok  da  etkilenmişler  oradaki  yapılan
çalışmalardan. Hiçbir şey yapılmadığının aksine çok büyük şeyler yapıldığı kanaati
edinmişler.  Dolayısıyla  olumlu  bir  raporları  olacak.  Bakan  Beyin  çok  samimiyetle
yanımızda  durduğunu  bu  sefer  hepimiz  gördük,  biraz  sağolsun  Yalçın  Hocanın
desteği de çok yardımcı oldu

Necdet Bilgin: Fuat arkadaşımız bu konuda bir şey söylemek istiyordu.

Fuat Şen: Zaten Naci Abi söyledi, orada iki tane şeyimiz var, birincisi bu Defterdarlık
geldiğinde büyük ihtimalle İstanbul Şubeye biz tedbiren hatırlatacağız ama ruhsatı da
alma  aşamasına,  aldıklarında  biz  dosyaya  ekletebilirsek,  çünkü  Sayıştay’ın  o
yazısında izinlerin alınıp alınmadığı gibi bir soru da var, bence o da faydalı olabilir,
Naci Bey’in hatırlatması doğru. Başka bir sıkıntı daha var, şok üzerine şok. Boğaziçi
İmar ayrı bir dert, bir de alan 2863 pafta mı, tescilli yapılar yani, Koruma Kurulu aynı
süreçte bizim Koruma Kurulu Müdürümüz de gözaltına alındı 17 Aralık sürecinde, biz
işe gittiğimizde dosya kime gidecek, Allahtan Anadolu yakası değilmiş, o da ayrıca
beklemeyi gerektiren bir şey. Umutluyuz artık, daha umutluyuz. 

(…)

Necdet  Bilgin: …  Umarım  bu  Nakkaştepe  konusunu  hangi  yönetim  hallederse
başkanının heykelini  nereye İstanbul’a  mı… dikmekte  fayda var.  Tamam Yönetim
Kurulu üyeleri de tamam… Sayın Başkan başka bir şey var mı?

…

Aslı  Tengiz: Merhabalar,  öncelikle  çok  teşekkür  ediyorum.  Aslı  Tengiz,  97
mezunuyum ben. Bir önceki İzmir Şubedeki ikinci başkanlık, ondan önceki dönemde
saymanlık  yapıyordum  zaten.  4  dönemdir  çalışıyordum  aktif  olarak  Derneğimizin
şubesinde. Arkadaşlarımız şu an yönetimdeki arkadaşlarımız ama, Orhan Varışlı’yı
tanıyorsunuz zaten, Tüzük Komisyonumuzda İzmir şubesini temsil ediyordu. Mehtap
Hanımı tanıyorsunuz o da burs çalışmalarında eşlik etmişti sizlere. Önceki dönem
sekreterimiz  Gökhan  Bey  görevine  devam  ediyor.  Melih  Diril  yine  daha  önceki
dönemlerde yönetimde yer almıştı. Evet tecrübeli bir ekip denebilir. Başladık, iki sene
bakalım göreceğiz. Şimdi bizim de bu sokağımızın yapısının değişmesi nedeniyle biz
de  binamızı  sosyal  ve  kültürel  etkinliklerde  kullanamıyorduk,  onun  sıkıntısını
yaşıyorduk  biliyorsunuz  önceki  dönemlerde.  Şimdi  bunun için  biz  de  yeni  bir  yer
kiraladık, Yönetim Kurulumuzla da paylaşmıştık Merkezimizle. Önümüzdeki aylarda
bu yerin düzenlenmesiyle ilgileneceğiz, bakalım. Hep birlikte göreceğiz. Pasaport’ta
yeni yerimiz, yine o da yeri güzel, ulaşım açısından yeri güzel hem vapurla ulaşım
açısından, hem Konak’a ulaşım açısından..  İki  katlı  bir  dubleks daire,  terası olan,
denizi gören hoş bir daire. 180 metrekarelik bir alanda. 4 odası bir salonu var, aynı
anda çeşitli etkinlikleri yapabileceğimiz bir yer. 1.750 kirası var, o çevre için de kirası
oldukça uygun. Aidatı da düşük 150 TL’lik de bir aidatı var. Bakalım var projelerimiz
inşallah hayata geçirebileceğiz. Alkollü bir lokal havasında bir işletme havasında bir



şey yapmaya çalışacağız.  Ondan sonra gerçekten bir İzmir gezisi  düzenleriz, hep
birlikte açılışını yaparız. … Grubun adı Arena, markalarını oturttular, sadece bizim
binamızda değil, İzmir’in çeşitli yerlerinde aynı markayla şu anda işletmelerine devam
ediyorlar. Biz çok ciddi indirim alıyoruz İzmir’de en uygun fiyatta bira içilen yer orası
bizler için, % 40 bir indirimimiz var ve üst kat zaten halihazırda kullanımımıza açık,
biz  istediğimiz  zaman  orada  kokteyllerimizi  ve  etkinliklerimizi  yapabiliyoruz  ama,
sokağa giriş çıkışta  ve orada belli  bir  saatten sonra etkinlik yapmakta sıkıntı  var,
çünkü sokak gürültülü bir sokak. Ama onun dışında çeşitli kokteyllerimizi yine orada
yapıyoruz. 

…: Sayıştay’ın raporu ile ceza kesilmişti. … onunla ilgili 

Aslı  Tengiz: Ceza tadilatların  boşa gittiğine yönelik  değil,  bir  takım değişikliklerin
izinsiz  değişikliklerin  yapıldığına  dairdi.  Örneğin  bunlardan  biri  özürlü  rampasının
kaldırılması idi ki, özürlü rampasının kaldırılma sebebi de aslında belediyenin yaptığı
çalışmalar  nedeniyle,  sokağın  yükseltilmesiydi.  Bir  diğeri  mutfakta  ve  tuvalette
yapılan değişikliklerdi, mutfaktaki değişiklikler de Tarım Bakanlığı’ndan, Tarım İl’den
izinler alınamadığı için zorunlu yapılan değişikliklerdi. Bu gibi değişiklikler nedeniyle
kesilen bir ceza söz konusuydu. Daha sonra Belediyeden tarafımıza rücu eden bir
cezadan bahsediyoruz. Fakat biz burada bir yanlışlık olduğu konusunu belediyeye
götürdük, Encümen Kararı ile de cezanın tarafı değişti, şu anda cezanın muhatabı biz
değiliz. Arena grubu, müstecir şu anda ceza ile karşı karşıya. Zaten o aşamada biz
müstecirle  bir  anlaşma yapmıştık  ve  onlardan bir  teminat  almıştık,  yani  böyle  bir
cezanın muhatabı değişmeseydi, teminat karşılığı biz o parayı almıştık ve ödemesini
müstecire yükleyecektik, ama şu anda konunun muhatabı da değişti, artık dava mı
açılacak, ceza mı ödenecek o bizimle ilgili  değil,  tamamen müstecirin vereceği bir
karar, ya da yapacağı bir işlem.

Necdet Bilgin: Teşekkür ederim.

Sevilay  Çelenk: Son  bir  konumuz  vardı,  bu  bizim  son  Yüksek  Danışma  Kurulu
toplantımız olduğu için. Zor bir konu en sona bıraktım. Bu karşıdaki otel  binamız.
Aslında artık orada öyle oldu, böyle oldu, şu oldu, bu oldu diyecek bir durum yok,
sizleri de çok yormayalım. Biliyorsunuz çok uzun zamandır boş duruyor orası. Ama
sahiden biz bu konuyu yönetimi almamızdan itibaren çok erken bir biçimde de ele
aldık,  hani  böyle  arada  bir  şey  yapılmadı  filan  deniyor  ama  öyle  değil,  biraz  bu
konuda bilgi vermek isterim. Konuyu ele aldık, ama biliyorsunuz bina koruma altında,
bu her  aşamasını  güçleştiren bir  şey.  Öncesinde kiracı  vardı,  onun tahliye süreci
gündeme geldi, vs. Çok parasız bir dönemde orada bir inceleme yaptırıp, ne yapıp ne
yapmayacağımızı görmemiz gerekiyordu. Çok erken bir tarihte Gazi Üniversitesi ile
irtibata geçmiştik, onlar bir tahmini 50.000 TL gibi bir rakam çıkarmışlardı, sadece
binanın durumunu tespit  için.  O dönem de böyle bir  parayı  vermedik,  vermek de
istemedik. Ben biraz Ankara Üniversitesinden araştırmak istedim konuyu. Sonunda
Ankara  Üniversitesi  Yer  Bilimleri  Araştırma  ve  Uygulama  Merkezi  Başkanı  Yusuf
Kağan Kadıoğlu ile iletişime geçtim, onun desteğini istedim. O da böyle çok fanatik



bir Ankara Üniversiteli olduğu için, Mülkiyelilikle bir ilgisi olmasa bile çok sahiplendi
bu  konuyu  sağolsun.  En  az  iki  kez  buraya  gelip,  kendisi  benimle  birlikte  baktı,
inceledi, vs. Bizim için bu incelemeyi kendi ilişkilerini kullanarak yaptırdı, karşı binada,
tabii bunlar hep böyle ücretsiz ve hatır ilişkileri ile yaptığımız işler olduğu için, biraz
zaman alarak ilerleyebildi. İşte mühendisin gelmesi için bekliyorsun, hocanın zamanı
ayarlaması için bekliyorsun filan ama, bayağı kapsamlı bir çalışma yaptılar. Binamızın
nasıl  bir  masrafla  ve  nasıl  güçlendirilebileceği  konusunun  incelemesini  yaptılar,
onların  kendi  deyimiyle  bir  tür  mr’ı  çekildi  bütün  binanın.  Ve  güçlendirilmesi
bakımından hiçbir  sıkıntısının olmadığı,  güçlendirme noktalarının,  şurası ve şurası
olduğu gibi bilgileri bize bir rapor halinde sundular. Binanın güçlendirilmesi için bizim
içimize  de  sinen  bir  biçimde  biraz  da  fazlaca  üst  katları  da  güçlendirmeye  dahil
ederek aşağı yukarı bir 1.000.000 liralık bir masrafla bunun rahatlıkla yapılabileceğini
ama sadece güçlendirme, dış cephe, vs. içeride başka bir tür değişiklik, dekorasyon
yaparsa bu bizim kendi  bileceğimiz  şey.  Bunun da maliyet  tablosu çıkarıldı,  bize
dediler ki, teknik şartname konusunda da size elimizden gelen yardımı yaparız. Çok
canla başla, çok değerli bir hizmet verdiler bize. Biz bunu Süleyman Hocanın başında
olduğu  bir  komisyon  oluşturduk,  bu  binanın  teknik  şartnamesini  hazırlayacak,
gerekirse  bir  ihale  meselesini  ele  alacak,  ama  bu  arada  alt  kat  tahliye  edilmişti,
kiralama talepleri geliyordu, işte Mado, Flamingo, Ozsüt gibi onlarla da görüşüyorduk
ve aşağı yukarı şöyle biz izlenim edindik. Biz burayı 3 yıllık bir kira karşılığı, 1. Kat ve
yarım kat üst kattan kiraya vererek, diğer üst katları tamamen kendimiz kullanarak üç
yıllık kira karşılığında bir yerle anlaşırsak, yapabiliyoruz. Ki bu koruma altında olduğu
bilgisi dikkate alınarak maliyetler çıkarıldı, çünkü bu mühendisler böyle İstanbul’daki
saraylar dahil bu tür işleri yapmışlar hep, koruma altındaki binaların restorasyonunu.
Maliyetler  eğer  bu  koruma altında  olmasaydı  300.000,  vs.  gibi  tutacakken,  böyle
tutuyor. Ama yine de (…)

Necdet Bilgin: Eskişehir’de de biliyorsunuz Odunpazarı, vs. gibi binalar var, bunların
yapımını üstlenen firmalar var, onlardan da fiyat alınabilir, sadece İstanbul’da…

Sevilay  Çelenk: Biz  aslında  şu  anda  herhangi  bir  firmaya  bir  iş  vermiş  değiliz.
Sadece üniversitemizin  desteği  ile  Yusuf  Hoca’nın desteği  ile  biz bir  ön inceleme
yaptık,  kimseyle  bir  anlaşma  yapmadık.  Teknik  şartnameye  kadar,  birazdan
Süleyman Hocam detaylarını söyler belki, hazırlandı, ama bütün bunlar bittiğinde biz
böyle aşağı yukarı işte bir genel kurulumuza 4 ay filan vardı. Hele Olağanüstü Genel
Kurulda böyle sıkıntılar yaşanınca, açıkçası ben dedim ki, ben bu ihale işini yapmam.
Kendim başında olsam, aday olsam yaparım, sahiden de şahane bir şekilde o binayı
kullanıma açarız.  Ama dört  ay kalmış,  ihaleye çıkacağız,  kiracı  bulacağız ve  ben
gideceğim kim bilir o ihaleyle ilgili de neler söylenecek, dolayısıyla biraz da bir jest
olarak bu büyük bir iş, yeni yönetime bırakılmalı diye düşündüm. Dört ay sonra yarıda
bırakmak  yerine,  gelen  yönetime  buyurun  ihale  dosyası,  ihale  derken  teknik
şartname  budur,  inceleme  raporları  bunlardır,  şu  çalışmalar  yapıldı  diye  teslim
edecek aşamaya geldik. Yeni yönetimimizi  iki tane değerli  arkadaşımız aday oldu,
hangisi olursa, bu çalışmaları onlara sunacağım, dilerlerse 5-6 içinde bu işi başlatıp,
epeyce de bir yol alacakları bir durum söz konusu. Umarım o binada şey olacak, hani



bizim  elimizde  para  olsaydı,  bütün  bunları  hatır  ilişkileri  ile  yapmak  durumunda
olmasaydık, bitecekti ama, bana kalırsa o gerilim atmosferine son veren bir şekilde
ele alacak şekilde yaptım bunları. İyi bir aşamada orası da, o şekilde teslim edeceğiz.

Süleyman Coşkun: Diyeceğim pek bir şey yok, teknik şartnameyi hazırlamış olan,
fakültenin  hazırlamış  olduğu  şartnameyi  Koruma  Kurulu  ile  ilgili  olarak  Kültür
Bakanlığındaki  arkadaşların  yardımı  ile  oradaki  mimarlarla  da  görüşerek,
noksanlarını tamamladık. Aslında şu anda ihaleye çıkacak noktadayız. Her an çıkma
imkanımız var, ama biraz önce Başkanın söylediği gibi Genel Kurula çok az zaman
kaldı.  Maalesef  Genel  Kurul  yapılacak  işlerin  tartışılması  yerine,  yalan  üzerine
iddialarla yürüdüğü için, yeni bir tartışma noktası yaratmamak için ihaleye çıkmadık.
Aslında ilke olarak belirlediğimiz Vakıf Yönetimi olarak belirlediğimiz şey de çünkü bu
bina da Vakfın  binasıdır.  Ama önce teknik  şartnameyi  ihaleye çıkma aşamasında
önce üyelerimizin bilgisine sunacaktık. Yani sadece bizim görüştüğümüz insanlarla
sınırlı  olmayacaktı,  bütün üyelerimize böyle bir  ihale  var,  ihaleye çıkıyoruz,  teknik
şartname şurada, gerek kendileri, gerek çevrenizden burayla ilgilenen varsa buyurun
gelsin diyecektik,  ama bu konuda karar şimdi  yeni  yönetime gelecek arkadaşlarla
Vakıf Yönetiminin birlikte verecekleri karar doğrultusunda olacak. Ama şu anda her
an yeni yönetim karar verdiği takdirde, verdiği günün ertesi günü ihaleye çıkabilecek
noktadayız. 

Onur İslim Acar: Şimdi orada Sevilay Başkanın söylediği önemli bir şey var, Koruma
Kurulunun  kontrolünde  binanın  yenilenmesi  yapıldığı  takdirde  maliyetten  bahsetti.
Eğer  Koruma  Kurulunun  standartları  değil  de  oradan  kurtularak  normal  yoldan
yapılırsa, yaklaşık olarak en az % 40 düşüyor rakam. Gruplardan bir tanesi ilgilenen
ismini vermeyeyim, başında bizim 79 mezunu Mülkiyeli bir arkadaşımız var, onlar çok
ciddi  ilgilendiler,  geldiler  binayı  çok  net  incelediler,  fotoğraflarını  çektiler,  Koruma
Kurulu kararından haberleri var, ona göre yapılacak işleme göre bir hesap yaptılar.
Sevilay Hoca biraz önce 3 yıl kirasız diye bir şeyden bahsetti ama bence onlar en iyi
çalışmayı yapanlardır, 5 yıl diye bir rakam söylediler kirasız. Sevilay Hocanın dediği
gibi giriş katı artı bir kat üstün de yarısı, tamamı değil de yarısı şeklinde. Bütün binayı
da yalnız bizim istediğimiz gibi yapmak koşuluyla. 

Necdet Bilgin: Evet değerli arkadaşlar, sanıyorum gündemde başka bir konu yok.
Görüşmelerimiz  tamamlandı.  Eklemek  istediğiniz  bir  şey  var  mı?  Konuşmak
isteyenler var mı söz alarak, yok.

Naci Damar: Danışma Kurulu üyesi olarak bu toplantılara verdiğiniz önemden dolayı,
yönetim kurulunu şahsınızda tebrik ediyorum.

Sevilay Çelenk: Çok teşekkür ediyorum, sizlere allahaısmarladık dediğim bir toplantı
oldu bu, ama ilerde buranın üyesi olarak devam edeceğim.

Faruk Alpkaya: Ben gerçekten teşekkür ediyorum gösterdikleri çabalar ve özellikle
de son tatsız olay olmuş ama kavga gürültü ortamını nisbeten Mülkiyeliler arasında
yumuşamasında gösterdikleri çabalar için öncelikle çok teşekkür etmek istiyorum. Bir



ikincisi bir de temenni olarak bundan sonra kurullarda bütün kurullarda aday olan,
liste hazırlayan arkadaşlara öneri  olarak da algılayabilirsiniz,  kadın oranı mümkün
olduğunca yüksek olsun, yarı yarıyayı da geçsin. Kadın başkanlar daha iyi oluyor. 


